Tung Chung Catholic School



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884

Fax: 2109-4803

十一月份通告四十七 大嶼山聯校中學文憑試模擬放榜日 2019

為了讓中六學生體驗放榜情況,幫助他們規劃前路,香港聖公會東涌綜合服務舉辦「大嶼山聯校中學文憑試模擬放榜日 2019」,期望藉模擬活動及面試體驗,讓他們了解更多升學就業資訊,提升規劃升學及就業出路之信心。學校誠邀貴子弟參加是次活動。有關活動之安排詳情如下:

日	期	2019年12月5日(星期四)
時	間	上午 9:00 - 12:00
對	象	中六
集合時間及地點		上午 8:30 / 東涌天主教學校
注意事項		 穿著整齊運動服 預備面試自我介紹 (中文、英文、普通話) 可選擇帶備校內成績表副本

煩請 台端於 2019 年 12 月 3 日(星期二) 或之前遞交回條。家長和學生如對以上活動有任何疑問,可致電 2121-0884 向張光華老師查詢。

以上通告 中六級家長/監護人

Tung Chung Catholic School



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

47th Notice of November Lantau District Mock Release of DSE Result

26th November, 2019

Dear Parents/Guardians,

In order for students to get to know more about their career paths, H.K.S.K.H Tung Chung Integrated Services will organise Lantau District Mock Release of DSE Result and Mock interviews for Form six this year. Details are as follow:

Date : 5th December 2019 (Thursday)

Time : 9:00a.m.- 12:00p.m

Venue : Tung Chung Catholic School, Lantau

Students: S6

Date : __

Dress Code: PE uniform

Remarks : Bring along photocopies of academic reports (S4-S5)

Be ready for mock interview (English, Cantonese and Putonghua)

All S6 students have to be at Tung Chung Catholic School by 8:30 a.m., and will be dismissed at noon on that day.

Please fill in the reply slip below to indicate your approval of your child's attendance by 3 December, 2019. Should you have any inquiries, please feel free to contact Ms. Clara Cheung Kwong-wah in the school office at 2121-0884.

Yours sincerely,

Language Mr. Lam Chi Kong
Principal

Reply Slip (47th Notice of November / Lantau District Mock Release of DSE Result)
(Please return the notice to class teacher on or before 3rd December 2019.)

I have read this notice and have no queries.

I have some queries about this notice and wish to express my view:

My child will attend the activity.

I regret that my child will not attend the activity. Thank you.

Name of Student: ______ Class : ______ Class number: ______

Signature of Parent/Guardian: ______ Name of Parent/Guardian: ______